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Inget begränsar människors frihet så som otrygghet och en av samhällets viktigaste uppgifter 
är att säkerställa att människor är och känner sig trygga. Arbetet för en tryggare stad med 
mindre klyftor är ett långsiktigt arbete och för Centerpartiet är det viktigt att vi både arbetar 
med akuta och förebyggande åtgärder. Vi tror att en nyckel till framgång är ett gott samarbete 
mellan alla delar i samhället, myndigheter och civilsamhället. Det behövs poliser och 
ordningsvakter men också nattvandrande föräldrar och ett engagerat föreningsliv. 

Styret i Stockholm skriver i sin budget för 2024 att det lokala föreningslivet är en viktig resurs 
som ska tas tillvara när det kommer till nattvandring och uppsökande arbete. Järva är en 
förebild för andra stadsdel när det gäller nattvandrande mammor, tack vara en mycket 
engagerade civilsamhällesorganisationer men Centerpartiet tycker att det kan bli ännu mer om 
styret öka sitt samarbete med föreningar och civilsamhällesorganisationer i området. 

Vi i Centerpartiet tror att hela Stockholm har mycket att vinna på att arbeta övergripande med 
trygghetsfrågorna, att lära av varandras goda exempel samt att stärka och stötta civilsamhället 
som kan göra stora samhällsinsatser. Därför vill vi att Järvastadsdel involverar föreningslivet 
ännu mer och stärka upp trygghetsarbetet i det lokala samhället. Så skapar vi ett tryggare 
Järva och Stockholm. 

Med anledning av ovanstående vill vi fråga: 

1. I stadens budget för 2024 står det att det lokala föreningslivet är en viktig resurs som 
ska tas tillvara när det kommer till nattvandring och uppsökande arbete. Vilket arbete 
pågår i stadsdelsförvaltningen för att involvera föreningslivet i det lokala 
trygghetsarbetet? 

2. Finns det ett etablerat samarbete mellan stadsdelsförvaltningen och någon 
nattvandrarverksamhet i dagsläget? Hur ser det samarbetet ut?


